
 
 
 Blake Osburn   ~   Judhi Chopping    P.O. Box 2395    Gearhart, Oregon 97138      
Phone  (503)  717-0536   
Name: WTCH Gearharts ´O Solo Mio AHBA JHD HTAD HTAD HTADIS AKCPT HSAS HSAD HSAC „Solo“ 

 
Kennel: Gearharts Aussies 
 
Daten: 

• Red Merle with white and copper trim 

• 20.5in/44lbs 

• Tail NBT 

• Eyes: Blue, cleared annually 

• Registered: ASCA, AKC 

• OFA Hips: Excellent 

• OFA Elbows: Normal 

• DNA ASCA AKC 

• MDR1 Normal by parentage 

• HSF4 Clear by parentage 

• CEA/Ch Normal by parentage 

• prcd/PRA Normal/clear by parentage 

• CMR1 Normal/clear by parentage 

• Pelger/Huet Anomaly Clear by parentage  

• BAER - Normal 

• Degenerative Myelopathy – N/N 

• Full dentition/Scissor bite 

• Red Carrier 

• COI 14.38 

• DOB 08/08/2013 

 

Beschreibung: 
Solo was a singleton puppy. We bought a littermate for him and they shared their early weeks as best 

buds, learning the "give and take" necessary for puppy development. Solo AKA “Oh So Handsome 

Solo” is  a striking male with dark red merling, intense copper and a “split face” checkerboard pattern 

on his head.  He has excellent structure, good bone, great attitude and tons of potential. 

Solo was trained and trialed to his WTCH by Dawna Sims and Megan Sims Kennedy…”Solo” is such a 

nice boy! Very keen! He reads his stock well, watches heads, is wide and flowy in his work.  He 

naturally rates his stock and is very biddable – with a strong will to please. MANY high scores and 

firsts with HIT Overall and HIT Aussie. 

Übersetzung: 
Solo war ein Singleton-Welpe. Wir kauften einen Wurfgeschwister für ihn und sie teilten ihre ersten 
Wochen als beste Kumpel und lernten das „Geben und Nehmen“, das für die Welpenentwicklung 
notwendig ist. Solo AKA „Oh So Handsome Solo“ ist ein auffälliger Rüde mit dunkelrotem Merle, 
intensivem Kupfer und einem „Split Face“-Schachbrettmuster auf dem Kopf. Er hat eine 
hervorragende Struktur, einen guten Knochenbau, eine großartige Einstellung und jede Menge 
Potenzial. 

tel:717-0536


Solo wurde von Dawna Sims und Megan Sims Kennedy trainiert und auf seine WTCH geprüft… „Solo“ 

ist so ein netter Junge! Sehr scharf! Er liest seinen Bestand gut, beobachtet die Köpfe, ist breit und 

fließend in seiner Arbeit. Er schätzt natürlich seine Aktie und ist sehr führig – mit einem starken 

Willen zu gefallen. VIELE Highscores und Premieren mit HIT Overall und HIT Aussie. 

Cheryl Padgett, Solo, Dawna Sims, Megan Sims Kennedy Congrats and thank you Dawna and Megan! 

  





  



 

 

  



  



  



  



  



 


